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Oświadczenie 
 

W związku z przejęciem wody w miejscowości Tybory-Kamianka od obecnego zarządcy PZW 
Okręg Warszawa, przyszły dzierżawca Maciej Kosiński  składa oświadczenie na ręce Koła PZW  Nr 86 
Wysokie Mazowieckie. 

Podlaski Klub Karpiarzy ze swoim przedstawicielem Maciejem Kosińskim stanął do przetargu 
o dzierżawę łowiska gdyż wiele osób uprawiających wędkarstwo karpiowe nie może uprawiać 
swojego hobby na wodach PZW tak jak by tego oczekiwało płacąc bardzo wysokie składki 
członkowskie gdyż, albo nie ma odpowiedniego regulaminu na wodzie, albo woda jest mała, lub brak 
dobrych chęci ze strony poszczególnych Kół żeby zorganizować dla swoich członków odpowiednie  
warunki do łowienia ryb. Od dawna Podlaski Klub Karpiarzy szukał łowiska żeby spełnić swoje 
potrzeby członków. Wielu członków naszego klubu jeździ na wody PZW i łowi piękne ryby, ale 
wymaga to wiele czasu i cierpliwości.  Członkowie PKK również uczestniczą w krajowych  zawodach 
odnosząc sukcesy ale również  udało się wyjechać na międzynarodowe zawody WCC. 

Chciałbym poinformować władze Koła 86 PZW w Wysokiem Mazowiecku, iż wędkarze 
zrzeszeni przy Podlaski Klubie Karpiarzy nie interesuje ryba, która jest w tej chwili w łowisku. 
Stwierdzam to z cała swoją stanowczością, gdyż żeby łowisko  było atrakcyjne dla wędkarzy z PKK 
musi zostać odpowiednio zarybione dużą rybą.  Obecny regulamin wody umożliwiał zabieranie każdej 
złowionej ryby i zdecydowanie zmniejszał stan rybostanu w wodzie. Uzyskanie zbiornika z duża 
populacją ryby powyżej 10kg jest to procesem czasochłonnym, gdyż coraz trudniej o ryby powyżej 
10kg w sprzedaży z pewnego źródła. W związku z czym na pewno też żeby zarybić w stopniu 
zadowalającym obecnych członków PKK będzie potrzebny czas.  Mamy już sporo własnej dużej ryby, 
którą zarybimy z początkiem roku 2017, ale na pewno będziemy chcieli powiększyć stopień 
zarybienia zbiornika by osiągnąć jak najwyższy stopień zarybienia na hektar.  W związku z tym że nasi 
członkowie nie zabierają ryby rybostan szybko wagowo się powiększa . Ma na to wpływ łowienie typu 
„złów i wypuść”  i to że ryby są karmione kulami proteinowymi dostarczającymi dużo pokarmu 
umożliwiającego szybki i duży wzrost ryb. W przeciągu 3-4 lat łowisko stanie się atrakcyjne dla 
Karpiarzy. Na dzień dzisiejszy w związku z tym iż można było zabierać duże ryby w łowisku i nie było 
ograniczeń w stosunku do nich łowisko zarybione ryba członków Koła nr 86 nie jest atrakcyjne 
wędkarsko dla naszych obecnych członków.  

Zdajemy sobie sprawę że sami nie zbudujemy atrakcyjnej wody dla wędkarzy. Tym bardziej że 
nie chcemy zabierać jej obecnym wędkarzom, a wprost przeciwnie chcemy ją rozwinąć. Chcemy 
spojrzeć na łowisko świeżym okiem i dodać swoje doświadczenia i rozwinąć je wędkarsko. 
Podkreślam wędkarsko ale nie biznesowo. Mimo że dzierżawcą łowiska jest osoba prywatna. 

Wiemy że jest problem ze spuszczeniem wody ze zbiorników i zabraniu ryby będącej własnością 
wędkarzy opłacających składki obecnie na Kamiance.  Moja propozycja jest następująca, pod 



warunkiem nie upuszczania wody na zbiorniku, gdyż wówczas pozostanie na pewno jakiś część 
rybostanu.  

1. Wędkarze którzy opłacili składkę za rok 2015 i 2016 za łowisko Kamianka,  będą zwolnieni z 
opłaty członkowskiej - wpisowego na nowe łowisko. 

2. Dzierżawca Maciej Kosiński zobowiąże się pisemnie do nieodławiania ryby będącej na 
stawach do końca swojej dzierżawy czyli 10 lat, czym umożliwi odławianie i zabieranie ryb 
które w tej chwili pływają w zbiorniku i są własnością wędkarzy którzy opłacali składki na 
Łowisko Kamianka 

3. Maciej Kosiński informuje również iż składki zebrane na łowisko Kamianka na rok 2017 i 
następne w całości będą przeznaczone na zagospodarowanie łowiska i zarybienia. Nie będzie 
na nim prowadzona działalność gospodarcza i nie będzie celem dzierżawcy osiągnięcie zysku 
finansowego. Celem nowego dzierżawcy będzie propagowanie wędkarstwa i zbudowanie 
łowiska wędkarskiego w połączniu z łowiskiem NOKILL.  

4. Razem z  obecnymi członkami łowiska Kamianka chcielibyśmy utworzyć  Zarząd, który 
opracuje regulamin i będzie miał wpływ na zarządzanie łowiskiem od roku 2017. Decyzje nie 
będą podejmowane jednoosobowo, będzie je podejmował Zarząd. Również będzie 
utworzony Sąd Koleżeński, który będzie rozstrzygał sprawy sporne z wędkarzami. Również 
wśród jego członków widzę obecnych wędkarzy Koła Nr 86 w Wysokim Mazowiecku. 

5. Sprawy najbardziej bolące wędkarzy chciałbym załatwiać poprzez rozmowę i media 
elektroniczne. Szczególnie sprawy związane z zarybieniami dokumentować elektronicznie i 
rozliczenia finansowe, które będą przedstawiane na koniec każdego roku na zebraniu 
członków, wraz ze szczegółowym rozliczeniem działalności. 

Na zakończenie chciałbym przekazać myśl, żebyśmy razem pracowali dalej  i rozwijali łowisko dla 
dobra wspólnego wędkarzy obecnych i przyszłych na Kamiance, a spory rozwiązywali poprzez 
dyskusje i rozmowę. Chciałbym żeby nikt na nikogo się nie obrażał, ze względu na zmianę 
sytuacji, tylko żebyśmy spojrzeli w przyszłość i coś wspólnie zrobili. 
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